

TENDER ADDENDUM**Turf Mowing Operations and Maintenance
Services on two (2) properties in Gatineau Park****NCC Tender File # AL1565
February 27, 2015
ADDENDUM NO: 2****ADDENDA À LA SOUMISSION****Services d'entretien et de tonte du gazon sur
deux (2) propriétés dans le Parc de la Gatineau****Dossier de soumission de la CCN no. AL1565
Le 27 février 2015
ADDENDA NO: 2**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender/Proposal and Contract Documents:

1. Please disregard addendum 1.
2. Q. Please disclose the preceding contract's amount.
 - A. The current contract totals \$67,966 including taxes (2 years on property 1 and 1 year on property 2). The total is based on 28 set mow days for property 1 per year, and, estimated hours x hourly rates for property 2).

Allan Lapensée
Senior Contract Officer
Procurement Services

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat :

1. Svp ignorez addenda 1.
2. Q. Svp divulguer le montant du contrat précédent.
 - R. Le contrat existant total 67 966 \$ incluant taxes (2 ans sur la propriété 1 et 1 an sur la propriété 2). Le total est basé sur 28 jours de tonte convenu pour propriété 1 par année, et, heures estimés x taux horaire pour propriété 2.

Allan Lapensée
Agent principal des contrats
Services d'approvisionnement